

## Инструкция для регистрации на платформе «MIRO»




1. Перейдите по ссылке: <https://miro.com>, в правом верхнем углу нажмите “Sign Up Free”
2. В открывшейся форме заполните поля: имя, e-mail (действующий), пароль, поставить две галочки (согласие с правилами), нажать кнопку “Get started now”

miro

Sign in

### Get started free today

No credit card required

	<input type="text"/>	Заполнить имя
	<input type="text"/>	Заполнить e-mail
	<input type="password"/>	Придумать пароль

Good password

Поставить галочки



I agree to Miro [Terms](#) and [Privacy Policy](#).



I agree to receive Miro news and updates.

Get started now

3. На указанный e-mail придет письмо с шестизначным кодом подтверждения учетной записи, который нужно скопировать и вставить в поле на сайте, нажать кнопку “Confirm Email”



Miro <support@miro.com>

кому: я ▾

19:38

**miro** FORMERLY  
REALTIMEBOARD

[Go to Miro](#)

## Complete registration

Please enter this confirmation code in the window where you started creating your account:

**060961**

From your mobile device use the code to confirm email.



Miro <support@miro.com>

кому: я ▾

19:38

**miro** FORMERLY  
REALTIMEBOARD

[Go to Miro](#)

## Complete registration

Please enter this confirmation code in the window where you started creating your account:

**060961**

From your mobile device use the code to confirm email.



## Check your email

We've sent you a six-digit confirmation code to **olesia.skarulina@gmail.com**. Please enter it below to confirm your email address.

060961

Confirm Email

Haven't received the mail? [Send it again](#) or find more information in our [Help Center](#).

If neither of the solutions work, please [drop us a line](#) — we're here to help!

4. После успешной регистрации можно создавать виртуальные доски, делиться ими с учениками с помощью ссылок.